
 

 

Strategický plán rozvoje města – informace o realizaci projektu – leden 2014 

Realizace projektu nového strategického plánu rozvoje města se přesunula do strategické fáze. Sešly 

se první pracovní skupiny a konalo se veřejné projednání výsledků analýzy Průzkum spokojenosti 

občanů v městském kině.  

Pracovní skupiny 

V pátek 17. ledna 2014 se sešly pracovní skupiny pro vnitřní SWOT analýzu a strategickou vizi města. 

Pracovní skupina pro vnitřní SWOT analýzu byla složena nejen z členů Komise pro strategický rozvoj 

ale také ze zástupců republikové a městské policie, ředitelek základních škol, ředitele Technických 

služeb a ředitelky kontaktního pracoviště Úřadu práce ČR, pobočka Přelouč. Tato pracovní skupina se 

zamýšlela nad silnými a slabými stránkami města v jednotlivých prioritních oblastech, které na svém 

prosincovém jednání schválila Komise pro strategický rozvoj. Připomínáme, že se jedná o tyto prioritní 

oblasti: Doprava a infrastruktura, Ekonomika, vzdělání a profesní příprava, Město Přelouč = Dobrá 

adresa. Výsledky vnitřní SWOT analýzy zpracuje dodavatelská firma a po schválení v Komisi pro 

strategický rozvoj budou zveřejněny jak na webu města, tak i v přeloučském Roštu.  

 

Pracovní skupina, která se zabývala formulováním strategické vize města, se sešla 17. ledna 

odpoledne. Tato skupina, složená výhradně z členů Komise pro strategický rozvoj diskutovala za 

asistence zástupců dodavatele o tom, jak by město mělo vypadat v horizontu následujících let a své 

názory se snažila vystihnout v návrhu strategické vize. Návrh strategické vize bude rovněž schvalovat 

Komise pro strategický rozvoj na své další schůzi.  

 

 

Setkání v městském kině nad výsledky analýz 

 

V pondělí 20. ledna 2014 se v městském kině konalo veřejné setkání, na kterém byly občanům 

prezentovány výsledky vzešlé z analytické části strategického plánu. I přes propagaci prostřednictvím 

přeloučského Roštu, městského rozhlasu a webu města, se tato akce nesetkala s ohlasem u občanů. 

Do městského kina jich dorazilo jen pár. Po úvodním slovu paní starostky, převzala slovo zástupkyně 

dodavatele, Mgr. Jana Hanušová, která přítomným promítla krátkou prezentaci výsledků Průzkumu 

spokojenosti obyvatel a poté následovala krátká diskuse na téma možnosti sportovního vyžití a využití 

sportovišť ve městě.  

Další setkání s občany je plánováno po ukončení strategické fáze projektu, které se předpokládá na 

jarní měsíce tohoto roku. O místě a čase konání budeme včas informovat. 

 

 

Aktivity plánované na únor 2014 

 

V únoru se sejdou pracovní skupiny podle jednotlivých prioritních oblastí, které budou složeny ze 

členů Komise pro strategický rozvoj a odborníků na dané problematiky. Na únorovém setkání 

pracovních skupin budou diskutována a formulovány strategické priority jednotlivých prioritních oblastí, 

na které se strategický plán bude zaměřovat. 
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